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Pani 

Joanna Pikus 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

W odpowiedzi na zapytanie Pani Wiceprzewodniczącej w sprawie 

realizacji Programu Polityki Zdrowotnej w zakresie szczepień „6w1”  

– informuję, że projekt ww. programu nie był opiniowany przez Agencję 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. 

Obecnie trwają prace nad przeprowadzeniem szczepień w zakresie 

przeciwdziałania zakażeniom meningokokowym. Realizacja tego programu 

pozwoli zdobyć doświadczenie, wypracować praktyczne rozwiązania,  

aby móc w przyszłości wdrożyć Program szczepień Programu profilaktyki 

zdrowotnej w zakresie szczepień obowiązkowych i zalecanych z użyciem 

szczepionki wysokoskojarzonej „6w1” dla poprawy jakości życia 

mieszkańców Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Niedbała 

 

 

 

 


